

# Protokoll fra møte i AU for Nordland SV

**Dato:** Tirsdag 9.desember 2025

**Tid:** Kl. 21.00-21.15

**Sted:** Zoom

**Til stede:** Reinert Aarseth, Kevin Mediå, Christian Torset, Aase Refsnes, Ina Nyås Moe (fylkessekretær)

## Sak 48/25: Godkjenning av innkalling, sakliste og protokoll

Protokoll fra forrige møte ble sendt per e-post dagen etter møtet og er lagt ut på nettsiden: <https://nordland.sv.no/referater-nordland-sv/>

### Forslag til vedtak:

Innkalling, sakliste og protokoll godkjent

Eventuellsaker: Ingen

**Vedtak:** Innkalling, sakliste og protokoll godkjent

## Sak 49/25: Statsbudsjettet som ble vedtatt

Ettersom den som deltok på landsstyremøtet om statsbudsjettet ikke var til stede diskuterte AU mediesaken om at enkelte SVere har gått ut i media og sagt at de ønsker et ekstraordinært landsmøte. Nordland SV har fått spørsmål fra NTB om fylkeslaget vårt ønsker et ekstraordinært landsmøte. AU var tydelige på at et ekstraordinært årsmøte ikke er aktuelt for oss og at vi bør svare dette til journalisten. Vi skal ha en bred diskusjon om SVs nye strategi fremover. Diskusjoner som dette bør tas internt i de organene som vi har, som landsstyremøter og fylkesstyremøter. Det er viktig at vi stiller fulltallige på landsstyremøter og fylkesstyremøter.

## Sak 50/25: Gjenverving av medlemmer

Fylkessekretær orienterte om at vi har 115 medlemmer som ikke har medlemskontingenten i år. 56 av disse vil miste medlemskapet dersom de ikke betaler. Det har blitt opprettet et ringeoppdrag for AU hvor disse kan kontaktes. De andre vil ikke falle ut av medlemsregisteret, men det er disse vi evt. må ringe til neste år dersom de ikke betaler for medlemskapet i år.

**Vedtak:** Fylkessekretær kontakter lokallagslederne denne uka for å be dem om å ringe medlemmer som ikke har betalt.

## Sak 51/25: Listestilling ifm valget 2027- begynne kartleggingsarbeidet

AU er enige i at vi bør jobbe for å få til en liste i Rødøy. Det er viktig å komme i gang tidlig med planleggingen og at dette følges opp i hele 2026 slik at vi har oversikt over hvor det skal stilles lister i 2027.

## Sak 52/25: Forslag til representantskap

Simen Knutssøn har etter oppdrag fra fylkesstyret laget et forslag til representantskap.

Christian Torset foreslå at forslaget legges fram på årsmøtet. Ettersom det tar tid å få nye møteformer på plass bør det opprettes et testforsøk på en representantskapsordning i 2026 hvor representantene fra lokallagene har rådgivningsrett.

**Vedtak:** AU innstiller på at forslaget om representantskap blir lagt fram på årsmøtet. Det bør tas sikte på å starte opp med en prøveordning for representantskap i 2026

## Sak 53/ 25: Årsmøtejobbing

### A) Hvilke 3 fagforeninger skal vi invitere til å komme med en hilsen på årsmøtet?

AU foreslo:

- Fagforbundet
- Kystfiskarlaget
- Småbrukarlaget
- Palestinakomiteen
- Miljøbevegelsen, f.eks. naturvernforbundet, natur og ungdom, WWF (som vi samarbeidet med ifm nei til gruvedrift på havbunnen.

**Vedtak:** AU innstiller på at fylkesstyret velger tre organisasjoner som kommer med en hilsen til årsmøtet ut fra lista som AU har foreslått. Vi bør få med oss noe fra miljøbevegelsen De som kommer med en hilsen bør møte opp fysisk. Vi bør også spre de utover i programmet.

### B) Forslag til kulturelt innslag

Aase Refsnes foreslå at vi spør Kulturskolen i Bodø om de kan fremføre noe på årsmøtet.

**Vedtak:** AU innstiller på at vi spør om Kulturskolen i Bodø har mulighet til å fremføre noe på årsmøtet vårt.

### C) Evt. andre ting som har med årsmøtet å gjøre

SVs miljøpolitiske utvalg har sendt oss en forespørsel om å besøke årsmøtet.

**Vedtak:** Fylkessekretær sjekker om miljøpolitisk utvalg betaler reisen selv eller om det er vi som må betale. Vi må også sjekke om vi har plass til dem i programmet vårt.

## Sak 55/ 25: Eventuelt

Ingen saker til eventuelt

**Referent:** Ina Nyås Moe/fylkessekretær i Nordland SV